
Zdravím vás, moji milí sedmáci a sedmačky, 

v úvodu bych vás chtěla moc pochválit, jak jste mi pěkně posílali challenge č. 1 a tajenku, 

máte u mě véééélikánskou jedničku. Někteří se mi ještě neozvali, takže se budu těšit, že 

tentokrát se zadaří všem splnit challenge number 2 and a task from scan. 

So let´s go! 

Challenge n. 2: 

How was your Easter holiday? 

What did you do each day? 

Describe your Easter Monday, please. 

What do usually people do at Easter? 

What was the weather look like at Easter? 

Do you like spring? Why? (Why not?) 

How many baby animals can you name in English? 

Would you like to hear and see me online? Can you use gmail and Hangout? 

- Send me your sentences in English, please 

- You can use messenger, What´s up, zimkova.zsvyhlidka@gmail.com, 

zimkova@zsvyhlidka.cz 

Tak a jdeme na gramatiku: 

- Otevři si školní sešit, zkontroluj okraje, napiš anglicky datum 

Past continuous, past simple 

- minulý čas průběhový, minulý čas prostý 

- jde o kombinaci těchto časů v souvětí a správné užití těchto časů 

a) past simple – užíváme pro děj, který se stal v minulosti jednorázově, byl ukončen 

The ship left an hour ago. Před hodinou loď odplula. (stalo se v minulosti, už je to hotovo) 

- užíváme pro výčet dějů, které šly v minulosti jeden za druhým posloupně 

He stood up, got his bag nad left. Vstal, vzal si tašku a odešel. 

b) past continuous – užíváme pro vyjádření děje, který v minulosti probíhal v určité 

přesné časové období 

They were watching TV at 7:00 yesterday afternoo. Včera odpoledne v 7 se dívali na televizi. 
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- užíváme jej také pro vyjádření dějů, které probíhaly v minulosti současně 

She was cooking dinner while he was washing the dishes. Ona vařila večeři, zatímco on 

umýval nádobí. 

WHILE – typická spojka „zatímco“ 

c) past simple and continuous – kombinaci obou časů užíváme v souvětí, kdy jeden děj 

v minulosti probíhal (past continuous) a do toho se stalo něco jednorázově (past 

simple) 

He was reading his paper when the phone rang. On si četl noviny, když telefon zazvonil. 

(první věta v souvětí je minulý čas průběhový, děj trval, on si četl nějakou dobu noviny a do 

toho se jednorázově něco stalo, v tomto případě telefon zazvonil). 

While she was sleeping, somebody came. Zatímco spala, někdo přišel. 

It started raining while we were walking in the park. Začalo pršet, když jsme se procházeli 

v parku. ( věty v souvětí lze přehazovat, v tomto případě jsme začali tím, co se stalo 

jednorázově do děje, který probíhal). 

Pro procvičení: 

Učebnice str. 45/10 (opiš tato souvětí, slovesa v závorce dej do správného tvaru, teprve poté 

se podívej na výsledky a spočítej si úspěšnost v %, samozřejmě přelož ústně) 

Výsledky: 

1 sailed, 2 heard, was walking, 3 went, 4 was sleeping, started, 5 were you doing, 6 was 

playing, was watching, 7 locked, got, left, 8 arrived, were watching 

Str. 45/11 (doplň tato souvětí podle sebe, napiš do školního sešitu) 

Str. 44/ text The Flying Dutchman (přečíst a pro sebe přeložit) 

Pracovní sešit:  

Str.28/1 (použij v textu daná slovíčka) 

Výsledky: sank, haunted, were sailing, realised, was coming, screamed, disappeared 

Poslední úkol je na scanu s názvem Chimera. Povinně mi pošlete jedním z výše uvedených 

způsobů slovíčka z prvního cvičení (1 – 13) a dobrovolně mi klidně fotkou pošlete druhé 

cvičení, kde si máte vymyslet, nakreslit a popsat svoje bájné zvíře (těším se ☺). 

Hodně zdaru při práci a úsměv na tváři, mějte se!!!!! 

 


